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Wij zouden dan ook willen voorstellen dat de 
vliegtaks niet ingevoerd wordt voor de gewone 
werknemers, maar voor de mensen met veel geld. 
Dat zou dan een jettaks zijn die de superrijken laat 
betalen en niet de gewone werknemers, zolang er 
geen alternatief is. Het probleem is natuurlijk dat 
er geen alternatief is op dit moment. Als iemand 
de trein neemt van Brussel naar de luchthaven, 
moet hij daar 5 euro boven op betalen. Daarmee 
worden mensen zelfs niet aangemoedigd om de 
trein te nemen naar de luchthaven. Op dat vlak 
zijn er nog heel wat andere zaken te regelen voor 
we overgaan naar een platte taks voor de gewone 
mensen. 
 
30.07  Frank Troosters (VB): Mevrouw 
Vindevoghel, u jaagt zich behoorlijk op voor iets 
wat niet nodig is. De minister kan daar gewoon 
niet aan doen. De vragen zullen allemaal gesteld 
moeten worden aan minister Van Peteghem. In 
het begin was er over de modaliteiten helemaal 
niks geweten, terwijl er nu enkel vanaf kan dat het 
nog niet helemaal geweten is. We evolueren van 
niks naar niet helemaal. Voor de rest is er geen 
nieuwe info. Voor de rest moeten we naar minister 
Van Peteghem trekken. Onze minister van 
Mobiliteit zit erbij en kijkt ernaar. 
 
De voorzitter: Ook minister Van Peteghem zal 
niet kunnen antwoorden zolang er geen beslissing 
is genomen. 
 
Het incident is gesloten. 
L'incident est clos. 
 
31 Samengevoegde vragen van 
- Tomas Roggeman aan Georges Gilkinet (VEM 
Mobiliteit) over "De toekomst van Eurogare" 
(55023577C) 
- Nicolas Parent aan Georges Gilkinet (VEM 
Mobiliteit) over "De integratie in de NMBS van 
het dochterbedrijf Eurogare" (55023929C) 
- Frank Troosters aan Georges Gilkinet (VEM 
Mobiliteit) over "Het einde van Eurogare" 
(55024114C) 
31 Questions jointes de 
- Tomas Roggeman à Georges Gilkinet (VPM
Mobilité) sur "L'avenir d'Eurogare" (55023577C) 
- Nicolas Parent à Georges Gilkinet (VPM 
Mobilité) sur "L’absorption de la filiale 
Eurogare" (55023929C) 
- Frank Troosters à Georges Gilkinet (VPM 
Mobilité) sur "La fin d'Eurogare" (55024114C) 
 
31.01  Nicolas Parent (Ecolo-Groen): "Monsieur 
le président, monsieur le ministre, le 17 décembre 
dernier, le conseil d’administration de la SNCB 

devait entériner l’absorption de la filiale Eurogare. 
Il s’agit de l’aboutissement d’un processus 
d’intégration. Les activités d’Eurogare, notamment 
le suivi des dossiers de la gare de Namur et de 
Mons, seront reprises par la SNCB et la direction 
"Stations".  
 
Sachant que la fin du chantier de la gare de 
Namur est annoncé pour 2022 et celui de la gare 
de Mons pour 2023, des questions se posent sur 
le transfert du personnel d’Eurogare mais aussi de 
son administrateur-délégué.    
 
Mes questions sont les suivantes : 
 
Eurogare occupait 11,5 ETP en 2020. Seront-ils 
repris par la SNCB? Quid une fois les chantiers 
des gares de Mons et Namur achevés? 
 
Quel est l’avenir de l’administrateur-délégué 
d’Eurogare? Sera-t-il intégré au groupe SNCB? 
Pour quelles  

Le timing des chantiers (Namur, Mons) sera-t-il 
impacté par cette intégration ? Pouvez-vous nous 
rappeler les perspectives pour ces 2 chantiers?" 
 
31.02  Frank Troosters (VB): Mijnheer de 
voorzitter, mijnheer de minister, ik heb vanmiddag 
toevallig ook het antwoord op mijn schriftelijke 
vragen over dit ontwerp ontvangen. De Société 
Régionale d'Investissement de Wallonië verkocht 
haar aandelen van Eurogare aan de NMBS. 
Daarmee zal Eurogare in de NMBS opgaan. 
 
Mijnheer de minister, wat zal gebeuren met het 
personeel van Eurogare? Welke bedragen waren 
met de overname van de aandelen gemoeid? 
 
Hoe ziet de toekomst van de heer Bourlard eruit? 
Blijft hij aan boord? Onder welk statuut? Tegen 
welke vergoeding? Welke jobinhoud of 
takenpakket zal hij toegewezen krijgen en tot 
wanneer? Als hij niet aan boord blijft, op welke 
manier wordt dan een einde gesteld aan de 
overeenkomst met de heer Bourlard? Tegen 
welke einddatum? Wat zijn de financiële 
implicaties daarvan? 
 
31.03 Minister Georges Gilkinet: Mijnheer de 
voorzitter, ik wil kort de context van dit dossier 
schetsen. Begin jaren 90 heeft de NMBS twee 
dochterondernemingen opgericht, Eurostation en 
Eurogare, om de studies voor de TGV-stations 
Brussel-Zuid en Luik-Guillemins, uit te voeren en 
de bouw ervan te volgen. In de loop van de tijd is 
het werkterrein aanzienlijk uitgebreid en zijn ook 
andere stationprojecten en gebouwen van de 
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NMBS aan bod gekomen. Vanaf 2014 werden de 
twee dochterondernemingen echter 
geconfronteerd met een daling van het aantal 
geanalyseerde projecten. 
 
Suite à ce développement, il a été décidé 
d'intégrer Eurostation et Eurogare au sein de la 
SNCB. L'intégration d'Eurostation a été réalisée 
en novembre 2018. Sur ma demande expresse, le 
conseil d'administration de la SNCB du 
17 décembre dernier a également avalisé 
l'intégration d'Eurogare dans les structures de la 
SNCB. Cette intégration est effective depuis le 
1er janvier de cette année. 
 
Comme vous le savez, la bonne gouvernance est 
une chose essentielle pour moi et s'applique donc 
également à cette intégration, à laquelle je suis 
tout à fait attentif.  
 
Pour répondre à vos questions, suite à la fusion, 
la quasi-totalité du personnel d'Eurogare a été 
transférée à la SNCB et intégrée dans la direction 
Gares. Il s'agit de treize collaborateurs.
 
Betreffende het contract van de heer Bourlard, 
laat de NMBS mij het volgende weten. De heer 
Bourlard had een arbeidsovereenkomst met 
Eurogare en is dan ook, net als de andere 
personeelsleden van Eurogare, geïntegreerd 
binnen de NMBS. Dat betekent ook dat het 
deeltijds arbeidsregime dat de heer Bourlard sinds 
oktober 2021 had binnen Eurogare, van 
toepassing blijft na de fusie. Het enig doel is de 
overdracht van lopende projecten, zowel uit 
operationeel als uit contractueel oogpunt uit te 
voeren in een korte periode van zes maanden. De 
arbeidsovereenkomst van de heer Bourlard 
voorziet, zoals eerder gezegd, niet in een 
specifieke vertrekvergoeding. 
 
Monsieur Parent, ce faisant, je me suis assuré 
que l'intégration d'Eurogare n'aura pas d'impact 
sur le planning des chantiers de Mons et de 
Namur. Pour plus de détails sur le planning de 
finalisation des travaux de la gare de Mons, je 
pense que j'ai été assez précis il y a quelques 
minutes avec M. Thiébaut. S'agissant de la gare 
de Namur, la SNCB m'informe que l'objectif est de 
finaliser le projet d'une gare de bus sur le toit de la 
gare de Namur pour mi-2022. Cela reste 
d'actualité. Je me réjouis effectivement de cette 
nouvelle qui améliorera la mobilité namuroise. 
 
Ten slotte, in antwoord op de vraag van de heer 
Roggeman, de prijs voor de aankoop van de 
aandelen is bepaald overeenkomstig de formule 
opgenomen in de aandeelhoudersovereenkomst 

tussen de NMBS en de Société Régionale 
d'Investissement de Wallonie. Dat betreft de 
boekwaarde van de aandelen op basis van de 
laatste door de algemene vergadering van 
Eurogare goedgekeurde jaarrekening, zonder dat 
deze prijs evenwel minder dan 85 % en meer dan 
115 % mag bedragen van de prijs waarvoor de 
SRIW de aandelen zelf heeft verworven.  
 
31.04  Nicolas Parent (Ecolo-Groen): Monsieur le 
ministre, je vous remercie pour vos précisions 
concernant le chantier à Namur et la situation de 
M. Bourlard. Je pense que la dilution d'Eurogare 
est plutôt une bonne nouvelle, dans le sens où on 
vise une approche centrée sur les besoins des 
navetteurs et sur le renforcement global du projet 
de mobilité sur l'ensemble du territoire. On sort ici 
d'une séquence qui a duré quelques années avec 
des projets qui ne correspondaient peut-être pas, 
au vu de leur dimension, aux besoins du réseau. 
L'intégration me semble donc être une bonne 
nouvelle notamment en matière de suivi par le 
Parlement de ces choix de chantiers. 
 
Concernant la reprise du personnel, je souhaite 
partager deux réflexions. D'une part, on a besoin 
de personnel sur le terrain au niveau de la SNCB 
et d'Infrabel. Je me réjouis dès lors que la 
convention avec le directeur sortant d'Eurogare 
soit strictement limitée dans le temps parce qu'on 
a déjà un directeur "Gares" à la SNCB. Tout 
doublon est aussi un signe de mauvaise 
gouvernance. Je me réjouis que ce soit 
strictement dans le cadre de la reprise et que 
cette activité soit fixée dans le temps, et pas au-
delà de six mois.  
 
31.05  Frank Troosters (VB): Mijnheer de 
minister, dank u voor uw antwoorden, die ook nu 
weer vrij vaag waren. Op zich is het natuurlijk een 
goede zaak dat we eindelijk verlost raken van 
Eurogare, een instelling die symbool staat voor 
wanbeheer en spilzucht. Ik durf daar trouwens ook 
onbekwaamheid aan toe te voegen, iets waarvoor 
zeker de heer Bourlard wat mij betreft symbool 
staat.  
 
Ik betreur dan ook dat die man binnen de NMBS 
aan boord gehouden wordt. Ik heb geen antwoord 
gekregen op mijn vraag tot wanneer dat het geval 
zou zijn. Ik had begrepen dat zijn contract tot 
ergens in 2023 liep. Ik mag hopen dat we dan van 
die man, die in 2020 nog bijna 240.000 euro 
gecasht heeft, verlost zullen zijn en dat er 
vervolgens op een efficiëntere en bekwamere 
manier met projecten zal worden omgegaan 
binnen de NMBS.  
 


